
که بانوان هوادار   آرمان ملی – حسین ردکا: در حالی 
باشگاه ها در شهر های مختلف امکان حضور در ورزشگاه، 
تماشای مسابقات و تشویق تیم محبوب خود را دارند این 

مساله در لیگ برتر برای بانوان اصفهانی رخ نداد. 
   موضع هیات فوتبال 

کنون هیچ گونه ابلاغیه ای در  دبیر هیات فوتبال گفت: تا
رابطه با حضور بانوان در ورزشگاه نقش جهان صادر نشده 
و بعید است که شاهد حضور بانوان در استادیوم باشیم. 29 
فروردین سال جاری حمیدرضا دادخواه در گفت وگو با مهر 
اظهار داشت: در سال های گذشته، گیتی پسند در فوتسال 
آقایان و نامی نو در فوتسال بانوان، موفق به کسب عنوان 
قهرمانی در لیگ برتر کشور شدند و بازیکنان زیادی از استان 
اصفهان به تیم ملی کشور راه یافتند. دادخواه در خصوص 
فوتبال بانوان اظهار داشت: سپاهان تنها نماینده بانوان در 
لیگ برتر است و امسال عملکرد خوبی داشت تا جایی که 
نایب قهرمان لیگ شد، ذوب آهن هم تلاش زیادی برای حفظ 
سهمیه انجام داد اما در نهایت نتوانست در لیگ بماند و در 
حال حاضر امکان حضور این تیم در لیگ برتر نیست، اما ممکن 
است در لیگ های پایین تر شاهد حضور ذوب آهن باشیم. دبیر 
هیأت فوتبال اصفهان در خصوص حضور بانوان در استادیوم 
کنون هیچ گونه ابلاغیه ای در رابطه با حضور  عنوان کرد: تا
بانوان در ورزشگاه نقش جهان صادر نشده است و بعید است 

که شاهد حضور بانوان در استادیوم باشیم. 
   صحبت های رئیس

روز نهم تیرماه سال جاری مهدی تاج در رابطه با حضور زنان 
در ورزشگاه به رادیو ورزش گفته است: ما ورود بانوان را خواهیم 
داشت. شورای امنیت ملی خوشبختانه این موضوع را تصویب 
کرده و کارگروهی برای آن تعیین شده است که تصمیم گیری 
درباره نحوه اجرا را برعهده دارد. تاج درباره نحوه اجرای این 
، وزارت ورزش و جوانان،  ح خاطرنشان کرد: وزارت کشور طر
فدراسیون فوتبال و دو دستگاه اطلاعاتی برای چگونگی ورود 
بانوان برنامه ریزی می کنند. آمدن و نیامدن بانوان دیگر مطرح 
، سپاهان، ذوب آهن و  نیست. در ورزشگاه هایی مثل گل گهر
غدیر اهواز که مناسب است، بانوان حضور پیدا خواهند کرد. 

ورزشگاه آزادی هم باید آماده شود. 
   اعتراض 

در حالی که بانوان هوادار باشگاه ها در شهر های مختلف 
امکان حضور در ورزشگاه، تماشای مسابقات و تشویق تیم 
محبوب خود را داشتند این مساله در لیگ برتر برای سپاهان 
رخ نداد. بانوان هوادار سپاهان در دیدار این تیم مقابل الاتحاد 
که البته برگزار نشد موفق به حضور در ورزشگاه نقش جهان 
شدند که به دلیل عدم برگزاری مسابقه، با دلی شکسته راهی 
خانه شدند و در دیگر دیدار سپاهان در ورزشگاه آزادی مقابل 
نماینده ازبکستان شاهد حضور بانوان سپاهانی بودیم. رامین 
رضاییان ستاره سپاهان بعد از آنکه دیدار مقابل اولمالیق به 

پایان رسید، در گفت وگو با خبرنگار )AFC( نسبت به حضور زنان 
کنش نشان داد و گفت: »هواداران  در ورزشگاه آزادی تهران وا
بدانند که ما در زمین فقط آن ها را داریم و صاحبان اصلی خودِ 
هواداران باشگاه هستند. مرسی که آمدند چون این باشگاه 
گران زن  برای هواداران است. به سپاهان بابت حضور تماشا
تبریک می گویم، دم شان گرم. اصفهان باید اجازه بدهد که 
این زنان در این شهر هم بیایند و تیم شان را تشویق کنند.« 
رضاییان با گلایه از عدم حضور زنان در ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان توضیح داد: »در همه جای ایران زنان می آیند، 
واقعا زشت است، این زنان باید در اصفهان بیایند و تیم شان 
را تشویق کنند. دلخوشی مردم در این روزها، فوتبال است، 
از مردم نگیرید. بگذارید این ذره دلخوشی که از کنار فوتبال 
می توانیم به آنها بدهیم، بگذارید بیایند و کیف کنند و این لذت 
فوتبال را از آنها نگیریم. خواهش می کنم.« این در حالی است که 
 ، منابع خبری به ایسنا گفته اند ورزشگاه های یادگار امام تبریز
، آزادی تهران و شهید  نقش جهان اصفهان، شهدای فولاد اهواز
سلیمانی سیرجان مجوز میزبانی از زنان را دریافت  کرده اند و 
سایر ورزشگاه ها مانند شهید وطنی قائمشهر نیز در تدارک 

فراهم کردن مقدمات اولیه و میزبانی از زنان هستند. 
   نظر وزیر ورزش

معاون وزیر ورزش گفت: برخی ناهنجاری ها که فکر می کردیم 
با ورود بانوان حل سود هنوز در ورزشگاه ها وجود دارد. 
با فارس، در خصوص حضور زنان  گفت وگو  کلهر در  سینا 
در ورزشگاه ها، عنوان کرد: در بخش هواداری نه غیر از آن، 
ماموریتی بوده که به ما سپرده شده، مصوباتی برای نهادهای 
بالادستی وجود داشت که وظیفه ما پیگیری و اجرایی کردن 
آن بود. حالا کار ما چه بوده است؟ دوستان شما گاهی با ما 
شوخی می کردند و می گفتند چه زمانی زیرساخت ها فراهم 
می شود؟ معاون فرهنگی وزارت ورزش و جوانان خاطرنشان 
کرد: کار ما این بود که کمک کنیم زیرساخت ها فراهم شود و 

شرایط مناسب فرهنگی برای حضور بانوان به وجود بیاوریم. 
این اتفاق در ماه های گذشته افتاده است. البته در چند شهر 
مشکل زیرساختی داریم مثلا اصفهان در ورودی ورزشگاه ها. 
چند بار کارشناسان ما رفته اند و آنجا را بررسی کردند، اما ورودی 
ورزشگاه همچنان مشکل دارد. اصلاً مسأله ورود بانوان و مردان 
نیست بلکه از نظر امنیتی و جانی مشکل وجود دارد، بنابراین 
از نظر پدافند عاملی نیاز به ارتقاست. یا ورزشگاه یادگار امام یا 
خوزستان هم فکر می کنم این مشکل را دارند. به غیر از این سه 
چهار مورد که اشاره کردم و ما نتوانستیم زیرساخت ها را فراهم 
کنیم در سایر ورزشگاه ها بانوان حضور پیدا می کنند. کلهر ادامه 
داد: مشکل جدی وجود نداشته است البته بالا پایین داریم 
تا این فرهنگ نهادینه و از حاشیه هایی که در پیرامون وجود 
دارد کاسته شود. کمی به زمان نیاز داریم، اما فکر می کنم مسأله 
ورود زنان به ورزشگاه حل شده است. وظیفه ما این است پایش 
کرده و کمک کنیم این محیط فرهنگی شود. مسأله ورود بانوان 
به ورزشگاه تمام شده، اما مسأله هواداری و فرهنگ هواداری 

هنوز تمام نشده است. 
معاون وزیر ورزش و جوانان در بخش دیگر از صحبت های 
خود با بیان اینکه ناهنجاری ها هنوز در ورزشگاه ها وجود 
دارد، خاطرنشان کرد: برخی از رفتارهای غیرفرهنگی که فکر 
می کردیم با ورود بانوان به ورزشگاه حل شود و البته کم شده، 
اما هنوز وجود دارد. وظیفه ما این است کمک کنیم این مسائل 
حل شود فدراسیون فوتبال هم کمک می کند. فکر می کنم نیم 
خ دهد. ما امیدوار هستیم  فصل دوم یکی دو اتفاق خوب ر
فصل تمام شد در حوزه هواداری اتفاقات خوبی بیفتد. وی 
همچنین درباره برتری تیم ملی فوتبال ایران مقابل فلسطین 
در جام ملت ها گفت: ما قهرمانی می خواهیم و منتظر جام 
هستیم. البته کارشناسان فنی باید نظر دهند، اما از نظر اینکه 
خارج از گود هستیم بهترین تیم تاریخ فوتبال را داریم، بچه ها 

انگیزه دارند و از همیشه به جام نزدیکتر هستند. 
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حضور در مسابقات لیگ قهرمانان اما برای مسابقات لیگ برتر 

بانوان اصفهان پشت درِ نقش جهان! 

 تکریم از  بانوان قهرمان پارآسیایی  
و هنرمند پیشکسوت عرصه دوبله 

سومین اجلاس سراسری  ایران، بانو، تجارت 
با تقدیر و تجلیل از زنان موفق ایران زمین در 
عرصه های مختلف  هنری و ورزشی،  شب 
گذشته  2۴ دی ماه  به همت موسسه فرهنگی 
و هنری » عصرگفتگوی قلم « در سالن همایش 
های بین المللی صداوسیما برگزار شد و در 
حاشیه این مراسم  به بهانه  یک عمر فعالیت 
پیشکسوت  دوبلور  شکوفنده،  زهره  هنری 

کشورمان، از این هنرمند  تقدیربه عمل آمد.
و  پارالمپیک  قهرمان  بانوان  از  تقدیر 
پارآسیایی ، دیگر بخش مهم این اجلاس بود که  
فضای احساسی ای  را رقم زد؛ بانوان ورزشکاری 
که با وجود شرایط سخت جسمانی اما با قدرت 
و غیرت خود توانستند در  مهمترین رقابت های 
ورزشی خود، برای  کشورمان افتخارآفرینی کنند 
و حالا دریک مراسمی که مزین به نام بانوان 

ایران زمین است ، مورد تشویق قرار گرفتند.   
» پرستو حبیبی فر «،  قهرمان رشته » کلاپ« 
که توانست در بازی های پارآسیایی  و وزنه 
هانگژو، با کسب مدال طلا، رکورد آسیا را جابه جا 
کند با حضور در این اجلاس بیان کرد: موفقیت 
خودم را در آسیا مدیون حمایت و دعاهای 
مردم سرزمینم می دانم  و از اینکه توانستم در 
سومین اجلاس سراسری ایران، بانو ،تجارت 
در کنار زنان موفق کشورم لحظاتی را سپری کنم 

بسیار خوشحال و خرسندم .

ویژه

در پایان تورنمنت رنکینگ 
ب  گر ا ز ر  د نگی  فر کشتی 
هدایتی  فردین  واسی،  کر
نماینده وزن ۱۳۰ کیلوگرم ایران، 
در دیدار فینال مقابل لینگژی 
منگ از چین با نتیجه ۳ بر یک 
به برتری رسید و صاحب عنوان 

قهرمانی شد. 

م  جا ی  گو لو ش  فر بلو  تا
ملت های آسیا به فدراسیون 
محمد  شد.  تقدیم  فوتبال 
کری، بافنده تابلو فرش  شا
لوگوی جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ 
قطر با حضور در فدراسیون، 
تابلوفرش ویژه این مسابقات 
را به فدراسیون فوتبال اهدا کرد. 

باشگاه برنتفورد انگلیس با 
انتشار تصویر سامان قدوس 
با پیراهن تیم ملی ایران، به 
حضور این ستاره در جام 
ملت های آسیا اشاره کرده و در 
نسبت به نمایش ملی پوش 
ایرانی خود در جام ملت ها 

کنش نشان داد.  وا

ت
شــ

س نو
عک

        بازیکن   قهرمان تابلو فرش

گفتوگو

رسول کربکندی پیشکسوت و سرمربی سابق 
گردان  فوتبال کشورمان در خصوص عملکرد شا
قلعه نویی در جام ملت های آسیا صحبت کرد. 

   در خصوص برتری ۴ بر یک تیم ملی ایران 
مقابل فلسطین چه نظری دارید؟

در تورنمنت هایی مانند جام ملت های آسیا 
همیشه بازی های اول سختی های خودش 
را دارد. تیم ها شناخت کافی به طور کامل از 
بود  پیش بینی  قابل  آنچه  ندارند.  همدیگر 
تیم های گروه مان نمی توانند برای ما مشکل ساز 
شوند. فوتبال اتفاقات غیرقابل پیش بینی هم 
دارد ولی به نظرم می رسد ما در مرحله گروهی 
مشکلی نخواهیم داشت. بازی تیم های امارات 
و هنگ کنگ را هم دیدم و نمی توانند خیلی برای 
ک باشند. تیم ملی فلسطین یکی از  ما خطرنا
مشکلاتش این بود که خیلی زود گل خورد. ادامه 
بازی را با ترس دنبال کرد و برنامه ریزی سرمربی 
و تدارکات تیم به هم ریخت. گل دقیقه یک به 
طور طبیعی هر تیم را تا دقایقی تحت تأثیر قرار 
می دهد. فلسطین تیمی خشن بود که بازی 
پربرخوردی ارائه کرد و اخطارهای متعددی 
گرفت. بازیکنان ما در بازی های دور اول باید 
مراقب باشند تا آسیب نبینند. تک روی نکنند 
چون وقتی یک تیم زورش به تیم ما نرسد به 
گر مصدوم بدهیم برای  خشونت روی می آورد. ا

ما در بازی های آینده به مشکل می خورد. 
زیابی  ار چگونه  را  تیم ملی  عملکرد   

می کنید؟
 در مجموع برای شروع نتیجه خوبی مقابل 
فلسطین گرفتیم. فقط بحث اصلی این است 
که تیم ملی نباید گل های مفت بخورد. وقتی 
در بازی با حریفی مانند فلسطین روی یک 
ارسال ساده گل می خوریم، این همان چیزی 
است که من سابق بر این درباره اش گفته ام. 
نگرانی من کار دفاعی تیم مان است که ما باید 
در دفاع خیلی قوی تر و کامل تر عمل کنیم. کار 
دفاعی فقط مختص خط دفاعی نیست ولی 
ما گلی که خوردیم روی یک ارسال و به راحتی 
بود. عزت اللهی رفته بود تا به خط دفاعی کمک 
کند، اما ضربه سر او به داخل شش قدم رفت و 
مهاجم حریف روی سر احسان حاج صفی که 
غفلت کرد دروازه ما را باز کرد. جلوی این اتفاق را 
باید گرفت چون در کارهای هجومی می توانیم 
به تمامی تیم های آسیایی گل بزنیم. مهم این 
است که خط دفاعی ما باید استحکام بیشتری 

داشته باشیم. 

کربکندی: 
برای شروع نتیجه 

 خوبی مقابل 
فلسطین گرفتیم

هت تریک پیروزی ایران  
با گرفتن انتقام از ژاپن 

رقابت های  از  روز  چهارمین  تسنیم: 
بسکتبال با ویلچر قهرمانی آسیا- اقیانوسیه 
در بانکوک تایلند پیگیری شد و تیم ملی ایران 
در سومین دیدار خود در گروه A به مصاف 
که این بازی با نتیجه 7۴ بر 65  اپن رفت  ژ
کشورمان خاتمه یافت.  به نفع ملی پوشان 
گردان محمدرضا دستیار در کوارتر اول 15  شا
بر 11 پیش افتادند، اما در کوارتر دوم 22 بر 19 
عقب افتادند تا نیمه اول با نتیجه 3۴ بر 33 به 
نفع ایران تمام شود. تیم کشورمان در کوارتر 
سوم قدرت نمایی کرد و 25 بر 1۴ حریف را از 
پیش رو برداشت. در کوارتر چهارم نیز نتیجه 
اپن ثبت شد تا در نهایت  18 بر 15 به نفع ژ
تیم ملی ایران 7۴ بر 65 حریف قدرتمندش را 
شکست بدهد و به سومین برد پیاپی دست 
پیدا کند. تیم ایران در حالی به این برد رسید 
که در مرحله نیمه نهایی بازی های پاراآسیایی 
اپن باخته بود اما امروز  هانگژو ۴3 بر ۴0 به ژ

موفق به گرفتن انتقام از این حریف شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
، امروز  فارس: محسن فروزان دروازه بان تیم فوتبال گل گهر
گردان مارینوس اوزونیدیس  با فسخ قراردادش از جمع شا
جدا شد. براساس پیگیری ها مشخص شد تیم سیرجانی به 
جز فروزان خروجی دیگری نخواهد داشت، اما جذب یک 
مهاجم داخلی از اهداف نقل و انتقالاتی گل گهر است. باشگاه 
استقلال براساس درخواست سرمربی این تیم، با ارسال نامه، 
به صورت رسمی درخواست خود را برای جذب روبرتو تورس 
بازیکن اسپانیایی گل گهر ارائه کرده و با اینکه هنوز پاسخی 
به این درخواست داده نشده، اما به نظر نمی رسد مسئولان 
باشگاه سیرجانی نظر موافقی روی درخواست آبی های تهران 
کتور با درخواست  داشته باشند. پیش از این نیز باشگاه ترا
گل گهر  که  کرده بود  رسمی جذب علیرضا علیزاده را ارئه 
خواهان پرداخت 20 میلیارد تومان برای صدور رضیاتنامه 
این بازیکن شد تا به نوعی مخالفت خود را نشان داده باشد. 
کتور برای راضی کردن مسئولان گل گهر  با این حال تلاش ترا

ادامه داشته اما نظر گل گهر برای این انتقال منفی است. 

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

  نشست خبری دیروز برانکو ایوانکوویچ که پیش از بازی 
با عربستان برگزار شد، توجه و استقبال زیادی از خبرنگاران 
ایرانی را به خود جلب کرد و با حضور آنها در سالن کنفرانس 
مصاحبه  بخش  مهم ترین  گرچه  ا بود.  همراه  مطبوعاتی 
سرمربی کروات در مورد پیشنهاد پرسپولیس بود، اما او در 
بخشی از صحبت هایش به رقابت برای قهرمانی هم پرداخت و 
گفت که ایران، عربستان، کره جنوبی و ژاپن مدعیان قهرمانی 
هستند. برانکو در این مورد گفت: باید ببینیم بازی ها چطور 
پیش می رود. هم ایران و هم ژاپن بازیکنان خوبی در اختیار 
دارند و شانس شان برای قهرمانی در جام ملت ها بالاست. او 
در خصوص رقابت قهرمانی عنوان کرد: البته همان طور که 
دیروز دیدید، فوتبال ممکن است مانند بازی ژاپن و ویتنام 
پیش برود و بازی آسانی نباشد. هر دو تیم به علاوه کره جنوبی 
و عربستان بازیکنان خوبی در اختیار دارند و شانس قهرمانی 

برای همه این تیم ها وجود دارد. 
  روبرتو مانچینی در یک نشست خبری شلوغ و نسبتا 
طولانی، صحبت های عجیبی را درخصوص دلایل حذف 
ح تیم ملی عربستان به زبان آورد. مانچینی  چند ستاره مطر
نواف  حذف  درباره  جنجالی اش  تصمیمات  درخصوص 
ج و سلطان الغنام گفت: این بازیکنان  العقیدی، سلمان الفر
من.  نه  بپیوندند،  تیم ملی  به  نمی خواستند  که  بودند 
ج در اردوی اول، کسی بود که گفت نمی خواهد  سلمان الفر
در بازی های دوستانه شرکت کند. سلطان الغانم و نواف 
العقیدی هم به من گفتند که نمی خواهند به تیم ملی بیایند. 
بازیکنان نباید تصمیم بگیرند که بازی کنند یا نه. او ادامه داد: 
سلطان الغنام گفت که از بازی در تیم ملی راضی نیست. نواف 
العقیدی نیز به من گفت مشکلی برای حضور در تمرینات 
گر در  ندارد ولی سه روز پیش به مربی دروازه بانان گفت که ا
ترکیب اصلی حضور نداشته باشد، نمی خواهد در اردوی 
تیم ملی بماند. هیچ کس نمی داند چه کسی بازی می کند، 

همه کسانی که به اینجا می آیند نماینده تیم ملی هستند. 

 شروع کار اصلی تیم  ملی 
از بازی های حذفی 

تیم ملی فوتبال ایران مقابل فلسطین  در جام ملت های 
آسیا به برتری ۴ بر یک رسید. من سه دوره در جام ملت ها 
حضور داشتم. بازیکن، سرمربی و مدیرفنی تیم ملی بودم. 
بازی های مرحله مقدماتی به شکلی است که تیم ها بازی ها 
را با استرس شروع می کنند، چون تیم های درجه یک تا سه 
داریم. بازی ها قابل پیش بینی نیست و تیم های درجه 
سه مثل فلسطین ما  را گرفتار کردند. دیداری بوده که برابر 
بنگلادش تا دقیقه 80 صفر بر صفر بودیم و بعد از رسیدن به 
گل اول، با وجود آنکه دقایق کمی تا پایان بازی بود، ولی به 
ج شد و با  ک دفاعی خار پنج گل رسیدم، چون حریف از لا
باز شدن منافذ دفاعی این تیم به راحتی گل های بعدی به 
ثمر رسید. تیم ملی بازی با فلسطین را خوب شروع کرد و، 
چون حریف را دست کم نگرفت به محض شروع بازی به گل 
رسید. حریف غافلگیر شد و گل های بعدی را هم به راحتی 
زدیم و بازیکنان شناخته شده ما با دو تا سه بازیکن محاصره 
می شدند، ولی توانستیم برنده شویم و جای تبریک دارد 
که ۴ گل وارد دروازه فلسطین کردیم. ایران صدرنشین شد، 
ولی خط دفاعی تیم ملی باز بازی می کند و به حریف فضا 
می دهد. احسان حاج صفی و صادق محرمی لب خط بازی 
می کردند و بین آنها و مدافع میانی فضا وجود داشت. بهترین 
بازیکن ما سامان قدوس بود که پاس گل های خوبی داد و در 
میانه زمین میدان داری کرد. تقسیم توپی داشت و بی ادعا 
در خدمت تیم بود. البته تعداد پاس هایی که در تیم ملی 
دیدیم خیلی کم بود و به اندازه کافی بازیکنان پاسکاری 
آزمایش و امتحان خوبی را مقابل فلسطین  نمی کردند. 
پشت سر گذاشتیم. امیر قلعه نویی ترکیب خوبی را به زمین 
فرستاد و تعویض های قابل قبولی هم انجام داد. دیدم از 
مهدی قائدی انتقاد شده بود که چرا دعوت شده است. یکی 
از بازیکنان خوب ما قائدی بود و اتفاقا قلعه نویی بین نیمه او 
را عوض کرد تا بازی به محمد محبی هم برسد. سردار آزمون 
هم به جای کریم انصاری فرد آمد. سه نفر از این ها گل زدند و 
سرمربی تیم ملی اصلا نگاه رنگی ندارد. خودزنی نکنیم وقتی 
گاه نیستیم. قلعه نویی نتیجه  به شرایط تیم ملی و کلا فوتبال آ
گرفتن تیمش را بر مباحث پیش پا افتاده ترجیح می دهد و 
می توانیم خیلی راحت از این گروه صعود کنیم. ضمن اینکه 
بازی به بازی شرایط تیم ملی بهتر خواهد شد. کار اصلی 
تیم ملی از بازی های حذفی شروع می شود و قطعاً با تیم های 
بهتری بازی می کنیم. بازی هنگ کنگ و امارات را هم دیدم. 
امارات جزء تیم های درجه دوم هنگ کنگ از تیم های درجه 
سوم آسیا هستند. مشخص بود امارات بر هنگ کنگ برتری 
دارد، ولی باز هم غافلگیر شد و دقایقی هنگ کنگ توانست 

بازی را به تساوی بکشاند. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

انتخاب مجری صدا و سیما به عنوان نایب رئیس فدراسیون دوومیدانی

بهتاش فریبا: بعد از گل سوم، فلسطین را دست کم گرفتیم

سرپرست فدراسیون دوومیدانی در مورد 
انتخاب سرپرست نایب رئیسی زنان این 
فدراسیون که از مجریان صدا و سیماست 
گفت: او روی ورزشکاران شناخت دارد و 
ورزشکاران ما هم او را می شناسند. علاوه 
بر این از مشکلات مطلع است. پس از آنکه 
پریسا بهزادی نایب رئیس سابق فدراسیون 
رفت،  کنار  خود  سمت  از  دوومیدانی 
فدراسیون  این  سرپرست  مبینی  مهدی 
برای  را  جدیدی  سرپرست  گذشته  روز 
این سمت انتخاب کرد. در این راستا زهرا 
محمودوند که از مجریان تلویزیون است 
عنوان  به  فدراسیون  سرپرست  حکم  با 

سرپرست نایب رئیسی زنان انتخاب شد. 
مهدی مبینی در مورد این انتخاب به ایسنا 
گفت: یکسری شاخص ها داشتیم که یکی 
تحصیلات است. خانم محمودوند دکترای 
مدیریت ورزش دارد. در صدا و سیما هم 1۴ 
سال سابقه اجرایی دارد و بیگانه با ورزش 
نیست. از همه مهمتر دوومیدانی کار است. 
از قهرمانان سابق 100 و ۴00 متر کشور بوده و 
یک بار هم به اردوی تیم ملی دعوت شده، 
یعنی جزو سه نفر برتر کشور بوده است. او در 
ادامه افزود: خانم محمودوند مدارک داوری 
و مربیگری چند رشته ورزشی را هم دارد. به 
این دلیل انتخاب شده تا خون تازه ای در 

بخش زنان ما جریان پیدا کند. بخش زنان 
بسیار مهم است و روند رو به رشدی دارد 
بنابراین باید از افرادی توانمندتر از نفرات 
که قهرمانی  کنیم. از آنجا  قبلی استفاده 
آسیا را هم پیش رو داریم، لازم بود سریع تر 
نایب رئیس زنان مشخص شود تا حضور 
چشمگیری در قهرمانی آسیا داشته باشیم. 
، متعهد و متخصص است. تحقیق  او دلسوز
کرده ام و الکی آدم به فدراسیون نمی آورم. او 
در مورد اینکه محمودوند مجری تلویزیون 
است و چه شناختی از دوومیدانی داشته 
که سمت نایب رئیسی گرفته است، ادامه 
داد: مجری تلویزیون است، اما هم روی 

ورزشکاران شناخت دارد و ورزشکاران ما هم 
او را می شناسند. از مشکلات مطلع است و 
با قهرمانان ما در ارتباط بوده است. چند 
ماه دیگر می توانید عملکردش را ارزیابی 
در  بهزادی  خانم  زحمات  از  البته  کنید. 
دوران تصدی پست نایب رئیسی نیز تشکر 
می کنم. سرپرست فدراسیون دوومیدانی 
در پاسخ به این سوال که خانم محمودوند 
مجری صداو سیماست و چگونه می خواهد 
کارهای مربوط به نایب رئیسی زنان را انجام 
سمت  روی  بیشتری  وقت  گفت:  بدهد، 
نایب رئیسی می گذارد و به صورت پاره وقت 

با صدا و سیما همکاری دارد. 

بهتاش فریبا پیشکسوت فوتبال کشورمان 
معتقد است، در دیدار مقابل فلسطین با گل 
زودهنگام انصاری فرد شیرازه حریف از هم 
پاشید و همین مسأله باعث پیروزی پرگل 

گردان قلعه نویی شد.  شا
   برد ایران 

بهتاش فریبا در گفت وگو با تسنیم، درباره 
پیروزی تیم ملی فوتبال کشورمان در نخستین 
دیدار خود در جام ملت های آسیا 2023 برابر 
فلسطین اظهار داشت: تیم ملی فوتبال به 
تجربه  همچنین  و  بازیکنان  کیفیت  لحاظ 
با  قلعه نویی،  گردان  شا بالای  بین المللی 
روحیه ای خیلی خوب بازی را مقابل فلسطین 
آغاز کرد، همین برتری ذهنی بازیکنان باعث 
شد که در همان دقایق ابتدایی به گل برسیم 
که باعث شد کارمان در ادامه بازی خیلی راحت 
شود و بتوانیم یک پیروزی پرگل را به دست 

بیاوریم. 
   روحیه 

وی در ادامه افزود: گل زودهنگامی که به ثمر 

رساندیم باعث بالا رفتن روحیه بازیکنان و زدن 
دو گل دیگر در نیمه اول شد. زدن سه گل در 
یک نیمه به این تیم فلسطین، موقعی اهمیت 
بازی های دوستانه  نتایج  که  پیدا می کند 
فلسطین را نگاه می کنیم، می بینیم که آنها 
در بازی هایی مقابل عربستان و ازبکستان 
عملکرد خوبی داشتند. آنها با عربستان بدون 
گل مساوی کرده و از ازبکستان هم تنها یک گل 
خورده بودند و مشخص بود که ساختار دفاعی 
خوبی دارند. با گل زودهنگام تیم ملی، شیرازه 
فلسطین را از هم پاشید و آنها دیگر زورشان به 

گردان قلعه نویی نرسید.  شا
   حریف اول 

همچنین  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
خاطرنشان کرد: فلسطین مقابل ایران هم تیم 
قلدری بود و خیلی محکم فوتبال بازی می کرد 
که در صحنه هایی ممکن بود باعث مصدومیت 
چند بازیکن تیم ملی غیر از شجاع خلیل زاده 
شود. البته فلسطین توانایی ایجاد موقعیت 
روی دروازه ایران را نداشت و آنها با همان برنامه 

بازی های دوستانه شان دنبال متوقف کردن 
ایران بودند که خوشبختانه با گل دقیقه دوم 
که انصاری فرد به ثمر رساند، به خواسته شان 
گر زود به گل نمی رسیدیم ممکن  نرسیدند. ا
بود ما هم مانند عربستان مقابل فلسطین 

دچار مشکل شویم. 
   عملکرد مهاجمان 

کنش به عملکرد خوب بازیکنانی  فریبا در وا
گفت:  مانند قایدی، قدوس و انصاری فرد 
گر  که ا انصاری فرد بازیکن باتجربه ای است 
اشتباه نکنم چهارمین جام ملت های آسیا را 
پشت سر می گذارد و همین تجربه او به کمک 
تیم ملی می آید و در حال حاضر هم به لحاظ 
بدنی آمادگی خوبی دارد. شرایط برای مهدی 
قائدی اما متفاوت است. او اولین تورنمنت 
بین المللی اش را با تیم ملی پشت سر می گذارد و 
سرشار از انگیزه و روحیه است. قایدی می تواند 
ستاره تیم ملی در این جام باشد. سامان 
قدوس هم همان بازیکنی است که قلعه نویی 
می خواهد. او بازیکنی بسیار دونده و تکنیکی 

است که در میانه زمین بهترین روزهای خود 
را پشت سر می گذارد. قدوس با پاس های که 
برای مهاجمان ما ارسال می کند نقش مهمی 

در ایجاد موقعیت گلزنی تیم ملی دارد. 
   دیدار بعدی 

وی در پایان درباره بازی بعدی تیم ملی 
مقابل هنگ کنگ تصریح کرد: من امیدوارم 
مصدومیت شجاع خلیل زاده خیلی جدی 
نباشد و کادر فنی تیم ملی در دیدارهای آتی از 
وجود تمام بازیکنان بهره ببرد. پیروزی پرگل 
در بازی نخست خیلی مهم بود، ولی نباید این 
انتظار به وجود بیاید که مقابل هنگ کنگ و 
دیگر بازی ها هم چهار پنج گل به ثمر برسانیم. 
برای قهرمانی باید تا آخرین دیدار جام روحیه و 
انگیزه تیم حفظ شود و هیچ حریفی را دست کم 
نگیریم. ما بعد از زدن گل سوم، تا حدودی 
فلسطین را دست کم گرفتیم که باعث شد یک 
گل هم دریافت کنیم. به هر حال زدن چهار 
گل نباید باعث شود مشکلات تیم نادیده 

گرفته شود. 


